
Protokół ze spotkania Komisji Dialogu Obywatelskiego ds. Kultury 

21 października 2015, godz. 16.00 

 

 
Przebieg spotkania: 
 

1) Przywitanie nowo mianowanego wiceprezydenta ds. Kultury, p. Andrzeja Kuliga.  

2) Prezentacja uczestników spotkania i ich organizacji.  

3) Przewodniczący przekazał gościowi informacje o genezie, historii i dorobku KDO oraz o 

uczestnictwie członków KDO w innych ciałach doradczych i strukturach miejskich.  

4) Przewodniczący zreferował stan aktualnie realizowanych zadań w KDO ze szczególnym 

uwzględnieniem planów stworzenia Biura Promocji Organizacji Pozarządowych oraz 

przekazał informacje o najpilniejszych i perspektywicznych potrzebach w tej mierze.  

5) P. Kulig w odpowiedzi stwierdził, że zdaje sobie sprawę z aktualnego stanu, w jakim znaleźli 

się twórcy krakowscy, pominięci w polityce promocyjnej miasta. Dlatego zaproponował, by 

KDO przekazało mu listę kilku dobrze opracowanych propozycji flagowych imprez 

branżowych lub ponadbranżowych, które on wesprze i wynajdzie finansowanie, a Wydział 

Promocji Miasta włączy się w ich reklamę.  

6) W związku z tą propozycją zawieszono rozmowę o BPOP i Przewodniczący zapowiedział, że 

do końca roku stworzone zostaną kluczowe propozycje i przekazane panu Prezydentowi.  

7) Ewa Ryks zaakcentowała ogólną potrzebę, by miasto po prostu zaczęło być dumne ze swoich 

artystów i żeby stąd płynęły kolejne działania.  

8) Po opuszczeniu zebrania przez p. Kuliga, Przewodniczący przedstawił p. Olgę Lany, która 

zgodziła się konsultować KDO w procesie tworzenia koncepcji wydarzeń i linii promocyjnej.  

9) P. Presz namawia do zapoznawania się z nowym programem do generowania wniosków 

Navicus.  

10) Termin kolejnego spotkania ustalono na 18 listopada o g. 16.00 w salonie SPP przy ul. 
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